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ZAPISNIK 
900-4/2022- 3 

3. seje Sveta staršev dne 29. 11. 2022 
s pričetkom ob 17. uri v avli šole 

 
Prisotni:  
Ravnatelj g. Čeplak, pomočnica ravnatelja ga. Žic, g. David Žavcar, , g. Jernej Maher,g. Mitja Kozar, g. 
Peter Ambrožič g. Bogdan Fluher, ga. Martina Šešerko, ga. Sabina Koren, ga. Mia Kmetec, ga. Maja 
Đokić, ga. Janja Uršič, ga. Amanda Mayer, ga. Mojca Kavnik, ga. Bojana Rojs, ga. Mirjam Pinter Kavran. 
 
Predstavniki kuhinje Hani Plausteiner, Mitja Šenk, Nataša Škrinjar, Marija Žnuderl. 
 
Odsotni: g. Matjaž Ogrin, ga. Helena Blažun Vošner, ga. Tanja Hajdnik, ga. Katja Beck Kos 
 

Dnevni red: 
  

1. Šolska prehrana 
2. Analiza anket 2022/2023 
3. Aktualna vzgojna problematika 
4. Razno 
 

Sejo Sveta staršev je otvorila predsednica gospa Mirjam Pinter Kavran. Pregledala je sklepčnost seje in 
predstavila dnevni red. 
 
Besedo je predala ravnatelju, ta je pozdravil prisotne in predal besedo organizatorki prehrane Hani 
Plausteiner. 
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Organizatorka prehrane Janja Plausteiner je uvodoma predstavila mnenje, da je zmotno 
razmišljanje nekaterih staršev, da se v kuhinji pripravlja hrana nestrokovno in neodgovorno. 
Nato je podala poročilo o strokovnih pregledih:  
 
Komisija NIJZ je pregledala naše jedilnike in podala smernice in mnenja o primernosti šolske 
prehrane. Nekateri obroki niso bili v skladu s priporočili in organizatorka se zelo trudi, da bi po 
eni strani zadostila stroki, po drugi strani pa bi bila hrana takšna, da bi jo učenci radi jedli. 
Analiza jedilnika iz meseca novembra 2022 je pokazala rahla odstopanja od ustreznosti, kar se 
kaže v premajhni količini rib pri kosilu ter zelenjave in stročnic pri dopoldanskih malicah. 
 
Sledila je razprava, kjer je ravnatelj prebral zapisnik komisije za prehrano. Predlog komisije za 
prehrano je bil, da se naj starše povabi, da pridejo v šolo poskusiti; kakšna so šolska kosila. Starši 
se s predlogom niso strinjali, bili so mnenja, da to ni potrebno, ker so okusi različni. Ravnatelj je 
dodal, da ponudba vseeno ostaja za v prihodnje. 
 
Na sestanku komisije je predstavnica učencev prenesla željo otrok, da bi včasih imeli tudi pice ali 
kakšno drugo, »manj zdravo« hrano. Organizatorka prehrane je povedala, da bodo v decembru 
nabavili flancate. 
 
Ravnatelj je na tem mestu podal tudi pripombe 1. b razreda glede prehrane, ki jih je posredovala 
predstavnica staršev v 1. b razredu, gospa Katja Beck Kos. 
 
G. Kozar je menil, da je prav, da se pogovarjamo  o prehrani  in pohvalil vsa prizadevanja 
odgovornih. Kar se tiče neživljenjskih zahtev NIJZ je predlagal, da se naj na nivoju ravnateljev 
poskusi najti bolj praktične rešitve, da ne bo toliko zavržene hrane. 
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Po mnenju ga. Pinter Kavran je težko soditi o kvaliteti hrane na podlagi odziva učencev, ker 
imajo ti različne okuse. 
 
G. Fluher je povedal, da se po nepotrebnem tako natančno ukvarjamo s prehrano, ker naj bi bil 
iznesen samo očitek, da v septembru ni bilo na jedilniku juh. Po pregledu jedilnika so te sedaj v 
ponudbi skoraj vsak dan. 
 
Ga. Mayer je povedala, da je njena hčerka v 7. razredu in da ves čas šolanja ni bilo nobenih 
pripomb.  
 
G. Ambrožič je povedal, da je on že dolgo v svetu staršev in da je prehrana redna tema na 
sestankih, kar pomeni, da je vedno nekdo nezadovoljen, drugi pa zadovoljen in da se tu v bistvu 
ne da kaj dosti spremeniti. 
 
G. Maher je predlagal, da naj se v obstoječi situaciji poskusi optimizirati pripravo hrane tako, da 
se bo čim manj hrane zavrglo.  
 
Ravnatelj je predstavil tudi posamezne elemente rezultatov ankete na temo šolske prehrane, ki 
so jo izpolnjevali posebej učenci in posebej starši. Prisotni so rezultate ankete o prehrani dobili 
na elektronske naslove, na sestanku ni bilo razprave glede podrobnejše analize. Prisotni so se 
strinjali, da je večina elementov zajeta v razpravi o prehrani. 
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Ravnatelj je preletel rezultate ankete za starše, katero so predstavniki staršev prav tako 
predhodno dobili na elektronski naslov. Anketo je izpolnilo 144 staršev.  
 
Predstavil je zadovoljstvo staršev na posameznih področjih, predvsem pa izpostavil, da bodo na 
šoli dali poudarek na tisti del staršev, ki so izrazili nezadovoljstvo na posameznih področjih, tako, 
da bo rezultat prihodnje še boljši. 
 
Ravnatelj je predlagal, da mu naj starši pošljejo predloge za vprašanja za naslednjo anketo. 
Razprave v zvezi z anketo ni bilo. 
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Ravnatelj je predstavil dva dogodka v povezavi z vzgojno problematiko, zaradi katerih je obvestil 
policijo. 
 
Prvi se nanaša na prijavo deklice glede nadlegovanja s strani oseb v črnem kombiju. Po tem, ko 
se je ravnatelj o dogodku pogovoril tudi z njenimi starši, je obvesti o dogodku policijo, ki se je 
hitro in korektno odzvala. O dogodku so poročali tudi mediji. 
 
V drugem primeru je prišlo s strani učenca 9. razreda do grožnje na družbenih omrežjih, da bo 
ubil tri učiteljice, ki jih je imenoval po imenu. Ravnatelj je takoj obvestil mamo učenca in policijo. 
Učenca so prevzele ustrezne službe. Ravnatelj in svetovalna služba so se dogovorili z mamo, da 
se bo učenec do nadaljnjega šolal na daljavo. Dnevno mu učitelji v Teamse pošiljajo zadolžitve.  
Ravnatelj je jasno poudaril, da tak učenec več ne more obiskovati naše šole. Sklep sestanka na 
CSD je, da se poskuša najti učencu ustrezna inštitucija. 
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Pod točko razno je ravnatelj prebral nadaljevanje dopisa predstavnice 1. b razreda, gospe Katje 
Beck Kos, kjer je podala vprašanje, če bi lahko starši prejemali položnice na elektronske naslove. 
Ravnatelj je povedal, da se bo preverilo, kakšne so možnosti in bo nato podal odgovor. 
(dopolnilo ravnatelja – šola je že pristopila k reševanju pobude, rešitev lahko pričakujemo v 
nadaljevanju šolskega leta, predvidoma pa v pričetku naslednjega koledarskega leta).  
 
Ga. Mayer je prosila, naj se govorilne ure objavijo na spletni strani šole. 
 
Ga. Kavnik je pohvalila delo pri gospodinjstvu, saj učenci zelo radi sodelujejo. 
 
Ga. Pinter Kavran je pohvalila idejo o bralni znački za odrasle, saj so starši pri tem lahko otrokom 
dober vzgled. 
 
Ravnatelj je sporočil, da bo v četrtek, 15. 12. 2022, ob 17.00 uri zaključna prireditev v Kulturnem 
domu, po prireditvi ob 18.00 uri bo v mali dvorani Kulturnega doma bazar. 
 
Ravnatelj se je zahvalil staršem za pomoč pri izvedbi kostanjevega piknika, ki je zelo dobro uspel. 
Za izvedbo naslednjega se bodo dogovarjali naslednje leto, ko bo znan šolski koledar. 
 
Ga. Koren je zanimalo, zakaj so se učenci na WC -ju strigli. Ravnatelj je povedal, da je šlo za stavo 
in je bilo striženje »prostovoljno«. Z učenci in starši se je vodstvo o tem neprimernem dogodku 
pogovorilo. Ravnatelj je poudaril, da takšna dejanja ne sodijo v šolski prostor. 
 
Ga. Šešerko je vprašala, če je na šoli še problem z »vajpi«. Ravnatelj je odgovoril, da tega 
problema več ne zaznavamo.  Na dodatno vprašanje ga. Pinter Kavran, ali so policisti 
identificirali fanta, ki je »vajpe« preprodajal, pa je bilo pojasnjeno, da fanta niso odkrili.  
 
Ravnatelj je apeliral na starše, da se z otroki pogovorijo o nevarnosti uporabe petard, predvsem 
pa o tem, da je uporaba prepovedana. Otroci namreč že uporabljajo petarde v okolici trgovine in 
kulturnega doma. 
 
Sestanek je bil zaključen ob 18. 25 uri. 
 
V Kamnici, 30. 11. 2022 
 
Zapisala: 
Nevenka Merhar 
  

 Predsednica Sveta staršev 
 
Mirjam Pintere Kavran 

 


